
Addendum Internetconsultatie

Over de beleving van overlast door siervuurwerk
Veel van deze beleving is verweven met de negatieve sfeer van vernielingen en geweld door 
relschoppers, en jeugd die niets beters te doen heeft. Of die elkaars gedrag via Social Media 
kopieert. Een deel van deze overtreders zijn reeds bekend, op basis van eerdere overtredingen. 
Welke preventieve maatregelen hiertegen helpen, valt buiten deze consultatie. Maar ik benoem het, 
omdat men moet inzien dat er een zeer negatief sfeelbeeld is ontstaan rond een avond die vroeger 
feestelijk was. Tuurlijk, ook vroeger was er soms al wat onrust. Inmiddels is in delen van het land de 
Jaarwisseling een soort anarchie. Waarbij drank en drugs ook een rol spelen. Maar het is onjuist om 
teveel toe te schrijven aan het gebruik van legaal vuurwerk door consumenten. 

Het siervuurwerk dat vanaf 2020 nog in Nederland was toegestaan is zeer beperkt in kracht en 
geluid. Dit is dus vrijwel niet meer in staat om schade aan objecten - of verwondingen aan personen 
- te veroorzaken. Nederland is al vrij uniek en vooruitstrevend met de vuurwerkbril*. Dus de 
beperkte subset aan F2 siervuurwerk, in combinatie met onze persoonlijke beschermingsmiddelen, 
stellen ons in staat om nog maar zeer weinig slachtoffers te maken. Hoe kan het dan dat er toch nog 
zoveel slachtoffers zijn door legaal consumentenvuurwerk? Ik verwijs naar het OVV rapport uit 2017 
waarin staat dat het aannemelijk is dat niet alle vuurwerkslachtoffers zullen toegeven dat ze zijn 
verwond door illegaal vuurwerk. (Ook vanuit perspectief van verzekering is er sprake van een 
negatieve stimulans.) Tot slot moet opgemerkt worden dat er in het proces van registratie van 
informatie van slachtoffers geen sprake is van onafhankelijke controle op het waarheidsgehalte. Dit 
is een tekortkoming die reeds lange tijd zo is.

Het gebruik van de vuurwerkbril zou eventueel wettelijk bepaald kunnen worden. Tevens zou 
constructieve voorlichting voor veilig afsteken helpen. 

Hoe "ons" belang eerlijk mee te wegen? De groep van liefhebbers is bij lange na niet zo goed 
vertegenwoordigd als de anti-vuurwerk lobby. Ik roep u uit de grond van mijn hart op om AUB in 
gesprek te gaan met de heren van https://hvlv.nl/ en https://vuurwerkfederatie.nl/. Dit zijn 
liefhebbers die zich vrijwillig flink inspannen voor het behoud van de traditie van het zelf afsteken 
van siervuurwerk.
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